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De la unió de la
fibra i el mòbil neix...

*Sobre l’abonament del Forfet Mobiland agrupant el pack de Fibra Òptica amb Telefonia, Internet i Televisió de 69€ i el Forfet Mobiland a partir de 29€

sobre el teu mòbil. Activa’l al 115

20%

Afegeix el teu Forfet Mobiland al
pack de Fibra Òptica i gaudeix de
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PROMOCIÓ ECONÒMICA

La Fira d’Andorra la Vella clou la 37a 
edició “fregant els 70.000 visitants”

El cònsol major d’Andorra la Ve-
lla, Jordi Minguillón, va assegu-
rar ahir, al recinte firal del parc 
Central, que amb l’obtenció de 
les dades d’afluència “ja podem 
dir que la 37a edició de la Fira 
d’Andorra la Vella ha fregat els 
70.000 visitants i, per tant, su-
perem els visitants de la passada 
edició i només podem dir que 
ha estat tot un èxit”. 

Així, Minguillón va remarcar 
que l’optimisme que es respira-
va en el sector durant la inaugu-
ració s’ha traduït en molt bons 
resultats, ja que tots els exposi-
tors, des de les empreses de ve-
hicles fins als restauradors i els 
productors artesans, han cons-
tatat un canvi de tendència i han 
confirmat que s’han tancat mol-
tes transaccions econòmiques. 
En aquest sentit, Minguillón va 
concretar que, a banda dels con-
tactes que s’estableixen durant 
la fira, “una important marca 
d’automòbils ha confirmat que 

ha aconseguit tancar durant 
aquest cap de setmana 25 ope-
racions”. Quant al dia amb més 
afluència de públic, Minguillón 
va detallar que, com sol ser habi-
tual, el dia amb més visitants va 
ser dissabte tot i que, a diferèn-
cia del que ha passat en les dar-
reres edicions, “divendres també 
es va aconseguir una afluència 
espectacular”.

Pel que fa a la venda de for-
fets, tot i no poder precisar en-
cara una xifra concreta d’ope-
racions, tant Vallnord com Ski 
Andorra van avançar que l’aflu-
ència de públic ha estat més im-
portant i la percepció de venda 
ha resultat més positiva que en 
edicions anteriors. D’aquesta 
manera, Josep Marticella, di-
rector general de Vallnord Pal-
Arinsal, va comentar que, tot i 
que encara quedaven les últimes 
hores, han estat tres dies molt 
intensos en què les vendes han 
estat al nivell de les expectatives 

inicials i, per tant, “estem real-
ment molt satisfets, no només 
pel nombre de forfets venuts 
sinó també perquè hem vist que 
els nostres clients han reacci-
onat molt bé a les promocions 
que hem proposat durant la fira”. 
Per la seva banda, la responsable 

de Ski Andorra, Marta Rotés, va 
destacar “la gran afluència que 
hem tingut durant tot el cap 
de setmana” i va afegir que “en 
principi la sensació general és de 
satisfacció”.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

// El cònsol Jordi Minguillón indica que “només podem dir que ha estat tot un èxit”

CONSELL GENERAL

SDP proposa 
canvis en el 
projecte de llei 
de ramaders
La consellera general de Soci-
aldemocràcia i Progrés Sílvia 
Bonet ha presentat una es-
mena al projecte de llei rela-
tiu a la modificació dels esta-
tuts de la societat Ramaders 
d’Andorra SA. Bonet propo-
sa modificar l’article 2 dels 
estatuts amb l’objectiu que 
s’estableixi una pauta en cas 
que el prestador de serveis 
no compleixi les seves obli-
gacions a l’escorxador naci-
onal. En cas que el prestador 
de serveis no compleixi les 
seves obligacions a l’escorxa-
dor i sigui la societat Rama-
ders d’Andorra qui se’n pugui 
ocupar de forma temporal o, 
en cas de superar el concurs, 
de forma també permanent, 
“el que volem evitar és que 
de forma automàtica ja sigui 
competència seva, perquè 
ens preocupa el fet que altres 
empreses no poguessin optar 
al concurs”.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Visitants a la Fira d’Andorra la Vella, ahir.
  // J. G.


